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Vragen van de leden Van den Berg en Ronnes (beiden CDA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken en Klimaat over het bericht «KPN legt 
initiatief voor glasvezel in Beemster lam» (ingezonden 12 juni 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «KPN legt initiatief voor glasvezel in Beemster 
lam»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op dit bericht? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een initiatief als Breedband Beemster, waarbij 
bewoners in hun vrije tijd de handen ineenslaan om op alle adressen in hun 
gemeente glasvezel te realiseren, lof en waar mogelijk ondersteuning 
verdient? 

Vraag 4
Klopt het dat KPN zich bij de gemeente Beemster heeft gemeld om de kernen 
van Middenbeemster en Zuidoostbeemster te gaan verglazen? 

Vraag 5
Wat is de status van deze plannen? 

Vraag 6
Hoe beoordeelt u de toetreding van KPN tot de glasvezelmarkt in Beemster 
en de gevolgen die dit heeft voor het project Breedband Beemster, zoals 
verstoring van de businesscase, het terugtrekken van een provider en 
onzekerheid onder initiatiefnemers en deelnemers? 

Vraag 7
Misbruikt KPN op deze wijze, volgens u, haar positie om maatschappelijke 
initiatieven te verstoren? 

1 Het Financieele Dagblad, 31 mei 2019, https://fd.nl/achtergrond/1302045/kpn-dwarsboomt-
initiatief-voor-glasvezel-in-de-beemster.
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Vraag 8
Is naar uw mening de glasvezelmarkt, in het bijzonder die in het buitenge-
bied, gebaat bij meer concurrentie of juist bij meer samenwerking, in 
algemene zin en in het geval van Beemster? 

Vraag 9
Hoe kan dit in uw ogen het beste worden bewerkstelligd? 

Vraag 10
Wat adviseert u Breedband Beemster en KPN om uit de impasse te komen en 
alsnog heel Beemster te verglazen? 

Vraag 11
Bent u eventueel bereid KPN te benaderen voor het sluiten van een «herenak-
koord» met als strekking dat zij maatschappelijke initiatieven als die in 
Beemster niet zal verstoren? 

Vraag 12
Wat is de stand van zaken met betrekking tot het verkennende onderzoek van 
de Autoriteit Consument en Markt (ACM) naar de concurrentie op de 
glasvezelmarkt? 

Vraag 13
Zijn u meer voorbeelden bekend van lokale of regionale glasvezelinitiatieven 
die om vergelijkbare redenen als in Beemster niet van de grond kunnen 
komen?
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